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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnöke

Írásbeli kérdé s

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján »A kormány tervei szerint mikorra fejez ődhet be az
osztatlan közös földtulajdonok névre írása?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf Józse f
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az osztatlan közös földtulajdon létezése az Európai Unióhoz csatlakozás óta különösen sarkalato s
problémája a magyar mezőgazdaságnak. Az ilyen kategóriájú földtulajdon ismeretlen az EU-ban ,
ennek a kategóriának a létezése is gátalja az Európai Uniós támogatási rendszerhez val ó
illeszkedésünket .
Ennek ellenére a kormány minden évben kevesebb forrást biztosít a földkimérés költségeire . A
jelenlegi ütemben évtizedekre van szükség az osztatlan közös földtulajdon megszüntetéséhez .

Kérdezem Miniszter Urat:

n A kormány tervei szerint mikorra fejeződhet be az osztatlan közös földtulajdonok névre írása?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.
Tisztelejtel :
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Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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